Unlocking the Mystery of the Bible
解開聖經的奧秘
Session 6- Divided Kingdom, Exile, Return
第六課: 王國分列，充軍，回國
1. Shortly after Solomon's death, the glorious Royal Kingdom splits in two. (Look at the map on page 44. The line of division is just north of Jerusalem.) What precipitates this division? See 1Kings12:6-11.
  在撒羅滿去世後不久，輝煌的王國分裂為二。 （參閱第44頁的地圖。分界線在耶路撒冷以北。）是什麽促成了它的分裂？閱讀列上12：6-11。
2. What are the two resulting kingdoms called?
    這兩個王國稱為什麼？
Northern Kingdom 北國: _____________
Southern Kingdom 南國: _____________

3. What grave sin does King Jeroboam commit soon after the Northern Kingdom is formed? (See 1 Kings 12:26-30.) Why does he do this?

在北國成立後不久，雅洛貝罕王犯下了什麼嚴重的罪行？ （參閱列上12：26-30。）為什麼他這樣做？
4. Think About It: In what sense is Israel and Judah's punishment for their sin a physical reflection of their spiritual state?

請思考：以色列和猶大因罪惡所帶來外在的懲罰，怎樣外在反映着他們靈性的狀况？
5. The dark period of the Divided Kingdom is represented by the color black. What color is used to help recall the priod of the Exile, and why?

王國分裂的黑暗時期可以黑色來代表。那麽充軍時期又可用什麼  顏色來代表呢？為什麼？
6. Read Jeremiah 31:31-33. God says that Israel has broken the covenant they made with him. Look along the top of your Chart where the covenant icons in "God's Family Plan" appear. What is this "New Covenant" Jeremiah announces? When will it be made?
閱讀耶肋米亞先知書31：31-33。 上主說以色列違背了祂 所立的盟約。 查看圖表上方的「上主的家譜計劃」的標示。 耶肋米亞先知宣佈這個「新盟約」是什麼？ 它何時會實現？
7. How might looking to "other gods" in our culture result in a spiritual exile from God? Search your heart to see if you have any idolatrous attachments in your life.

  若因個別文化而令我們嚮往「別的神」，這如何導致靈性上遠離天主？撫心自問，你在生活中是否有依戀及崇拜偶像？
8. What color is used to characterize the period of Return? Why?
可用什麼顏色來代表回歸期？ 為什麼？
9. What unlikely person does God use to return his people to the Promised Land? How is the Return accomplished? (See Ezra 1:1-4 for help with this question.)
上主以那位出乎意料的人物，將祂的子民帶回應許之地？ 回歸之路是如何完成的？ （關於這個問題，請參閱厄斯德拉1：1-4。）
10. What three kinds of rebuilding are necessary when the Jews return?
當猶太人回歸時，需要重建的工程有那三項？
